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ПРЕДСЕДНИКУ  
СКУНШТИНЕ  ГРАДА  Новог  САДЛ  

Градско  веће  Града  Новог  Сада  на  285. седници  од  05. децембра  2019. 
године, разматрало  је  одговор  на  одборничко  питање  одборника  Мушицки  
Снежане, поставњено  на  LІI седници  Скупштине  Града  Новог  Сада  од  15. јула  
2019. годинс, припремзен  у  Градској  управи  за  грађевинско  земњиште  и  
инвестиције  п  тиМ  поводом  донело  је  Закњучак  број : 021-7/2019-1229-Іј  од  05. 
децембра  2019. године, који  Вам  са  одговором  на  одборничко  питање  доставњамо  
у  прилогу. 



Градско  веће  Града  Новог  Сада, позодом  размотрања  Предлога  текста  одговора  на  
одборничка  ііитања  Снежане  Мушицки  са  LІІ  седнице  Скупштине  Града  Новог  Сада  од  15. 
јула  2019. године, који  је  припремгbен  У  Градокој  угірави  за  грађевинско  земгиште  и  
инвестиције , на   285. седници  одржаној   С5.12.  2019. годинедоноси  

ЗАКЊУЧАК  

І. Прихвата  се  текст  одговора  на  одборничко  гіитање  Снежане  Мушицки  са  LІІ  
седнице  Скупштине  Града  Новог  Сада  од  15, јула  2019. године , који  је  припремен  у  
Градској  управи  за  грађевинско  земиште  и  инвестиције ,. 

јј . Одговор  на  одборничко  питање  Снежане  Мушицки , који  чини  саставни  део  овог  
закгbучка , доставга  се  председнику  Скупштине  Града  Новог  Сада. 
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Одборница  у  Скуnштини  Града  Новог  Сада, Снежана  Муuјицки , на  LІІ  седници  Скупштине  
Града  Новог  Сада, одржаној  15. јула  2019. године , лоставила  је  следеће  одборничко  
питање: 

,Улица  7. Јули , Футог, да  ли  се  планира  асфалтирање  и  када7 

На  поставњено  питање, Градска  управа  за  грађевинско  земњиште  и  инвестиције  сачинила  
је  следећи  

ОДГОВОР  

1. Асфалтирање  предметне  улице  није  у  овогодишњем  Програму  уређивања  грађевинског  
земњишта . 

Што  се  тиче  Програма  одржавања  објеката  путне  привреде  у  току  ове  године , до  
октобра  месеца , утрошено  је  794.922.00000 динара  за  одржавање  саобраћајница . 
Планирани  радови , у  оквиру  редовног  одржавања , изводе  се  на  основу  стања  на  терену, 
захтева  месних  заједница , скупштина  станара , грађана  и  инспекције , а  у  складу  са  
динамичким  nланом  сачињеним  у  цињу  да  се  у  највећој  могућој  мери  поправе  и  уреде  
саобраћајне  површине  на  читавој  територији  Града  Новог  Сада. 
Ове  године  је  на  територији  Футога , само  кроз  одржавање  урађено  преко  25 улица  у  

износу  од  око  82.000.000,00 динара. 
Расположива  финансијска  средства  су  ограничена  и  захтеви  стижу  са  простора  целе  

градске  територије , тако  да  се  предност  даје  приоритетима  који  се  одређују  у  сарадњи  
са  месним  заједницама . 

Према  сазнањима  Градске  управе  за  грађевинско  земњиште  и  инвестиције  у  
предметној  улици  је  у  току  прцедура  пријсњучења  на  водоводну  мрежу, након  чега  ће  се  
стећи  услови  за  асфалтирање . Предлог  одборнице  биће  размотрен  и  сагледаће  се  
могућности  да  се  обезбеде  средства  за  ову  намену  у  наредној  години . 

В. д. Н  А  Ч  Е  Л  Н  И  К  А  

Дејан  Манди  
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